

聲明書 Declaration

本人	(學生姓名),學生證號為
於	年月日按照 2019/2020 學年第二學期單人間申請結果轉至單人間, 住宿期為
2020年2	月1日至5月31日下午14:00,並清空2020年1月6日前累積的宿舍積分。
待上述住	宿期期滿後,若本人未能成功續住的單人房,將配合學生資源處完成遷出或轉房手續。
I	(student's name), student no hereby declare that I
will chang	ge to a single room on(yyyy/mm/dd) according to the result of the single room
application for 2 nd semester of the 2019/2020 Academic Year. The accommodation period is from 1st	
February to 31st May 2020, 14:00. Besides, my PGH point which was accumulated before 6 th January	
2020 will be reverted to zero.	
In case renewal of the single room is not been approved after the expiration of the aforementioned	
accommo	dation period, I will cooperate with SRS to complete the move-out or change room procedure.
	收集個人資料聲明 Personal Data Collection Statement
澳門	大學根據第1/2006號法律作為一所公立高等教育機構,將處理在本表格內所收集的個人資料作舉辦活
動、	提供服務及聯絡之用。The University of Macau being a public institution of higher education as
set i	n Law No. 1/2006, will process the personal data collected on this form for activity
org	anization, service providing and contact purposes.
● 基於	活動或服務所需,上述個人資料有可能轉交本澳相關機構。Due to the needs of the activity or
serv	ice, the personal data on this form may be transferred to other organizations in Macao.
● 申請	人有權依法申請查閱、更正或更新其存於本校的個人資料。The applicants have the right to access,
rec	ify or update their personal data stored at UM.
簽署 Si	gnature: 日期 Date: